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Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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L’Ajuntament de Sant Joan Despí i l’FC Barcelona van 
presentar el projecte de la nova instal·lació a la Ciutat 
Esportiva que durà el nom de Johan Cruyff Pàgina 9

L’estadi dels somnis
Vacunació anual + visita  25€

Vacunació anual + rabia + visita  28€
Castracción Gos des de  90€
Castracción Gat des de  70€

Rambla Josep Maria Jujol,2  
Sant Joan Despí

t. 93 655 03 02
urpesvet@gmail.com

"Treballem perquè tots els animals puguin tenir atenció veterinària a un preu ajustat"

SOCIETAT Pàgina 2

Llum verda a l’inici de l’ampliació 
de l’Hospital de Viladecans

POLÍTICA Pàgina 8

Mor l‘exministra espluguina 
Carme Chacón als 46 anys

Foto: FC Barcelona
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 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14

· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

SOCIETAT

La Generalitat dóna llum verda a l’inici de 
l’ampliació de l’Hospital de Viladecans 
S’espera que a partir d’aquest proper mes de setembre comencin els primers treballs del projecte

L ’aprovació dels pressu-
postos de la Genera-
litat de Catalunya per 

a aquest 2017 ha permès 
desbloquejar els més de 
vuit milions d’euros que 
permetran donar inici en-
guany a l’ampliació de 
l’Hospital de Viladecans. En 
total es podrà disposar de 
8.382.127,90 € que aniran 
destinats a la compra dels 
terrenys necessaris per a 
l’ampliació de l’hospital 
i a l’inici dels tràmits per 
a l’execució de les obres 
previstes. Aquesta prime-
ra fase del projecte, que 
s’espera que comenci a 
partir del mes de setembre, 
té com a principal objectiu 
la reubicació provisional 
d’oficines administratives 
i de personal en un espai 
proper. Posteriorment es 

procedirà a la construcció 
del nou edifici projectat.

Recursos humans 
Pel que fa als recursos hu-
mans amb els quals comp-
te el centre de referència 
per als diferents municipis 
de la zona baixllobrega-
tina (Begues, Viladecans, 
Castelldefels i Sant Climent 
de Llobregat), també s’ha 
incrementat el pressupost 
que s’hi destina amb una 
aportació d’1.127.000 € i 
s’ha incorporat personal 
mèdic, d’infermeria i ze-
ladors. Aquesta s’afegeix, 
com a inversió addicional 
al pressupost del 2017, una 
altra partida d’1.900.000 
euros per disminuir les llis-
tes d’espera i agilitzar les 
primeres visites que facilia-
ran un millor servei.

Altres serveis
El pla funcional del cen-
tre hospitalari contem-
pla, d’altra banda, l’ús 

de 1.500.000 euros per 
tenir tres noves àrees 
d’endoscòpia i un nou 
quiròfan de cirurgia menor 

ambulatòria. Segons fonts 
de la conselleria, tots tres 
espais estaran operatius 
en els propers mesos.

Foto: Generalitat de Catalunya

Vallirana torna a demanar la 
finalització de la variant 

L’Ajuntament de Vallirana va tenir coneixement del 
Projecte de Pressupostos Generals de l’Estat i aquests 
contemplen partides pressupostàries fins al 2019. En 

concret, es destinen 26.875.000 € per al 2017, 31.724.560 € 
per al 2018 i 16.872.530 per al 2019, una informació que no 
coincideix amb les confirmacions oficials que es tenia fins a 
la data, ja que la finalització estava datada per al 2018.

Projecte de reparcel·lació de 
Can Paulet de Cervelló

L’Ajuntament ha iniciat la redacció del projecte de 
reparcel·lació de Can Paulet i el corresponent expedient 
administratiu per a la seva futura aprovació, sol·licitant al 

Registre de la Propietat, com a primer pas d’aquest procés, 
els certificats de titularitats i càrregues de totes les finques 
incloses dins l’àmbit a reparcel·lar, així com la inscripció de la 
corresponent anotació marginal d’inici de la reparcel·lació. 

Tornen de nou els Dies Bojos 
a Sant Boi de Llobregat

La campanya de promoció de l’economia local, 
Dies Bojos a Sant Boi, celebrarà la sisena edició els 
dies 5 i 6 de maig. Comerços, hotels, restaurants, 

concessionaris de cotxe, cinemes, museus i complexos 
esportius de la ciutat, entre altres, proposen múltiples 
ofertes, descomptes i promocions especials per desafiar 
la crisi i incentivar l’economia local. 

Sant Just Desvern s’adhereix 
al moviment Viles Florides 

Sant Just Desvern s’ha 
sumat al moviment 
Viles Florides, una ini-

ciativa de la Confederació 
d’Horticultura Ornamental 
de Catalunya (CHOC), que 
vol mostrar i posar en valor 

la riquesa natural i paisat-
gística del país mitjançant 
el reconeixement públic 
de tots aquells projectes 
d’enjardinament, ornamen-
tació floral, mobiliari urbà 
i espais lúdics que, tant en 

l’àmbit públic com privat, 
esdevinguin un exemple a 
seguir. Les Viles Florides són 
aquells pobles i ciutats que 
destaquen per l’actuació en 
matèria d’enjardinament, 
paisatge urbà i millora de la 

qualitat de vida de les perso-
nes que hi viuen.

Un jurat especialitzat format 
per professionals dels sectors 
del viverisme, la jardineria, el 
paisatgisme, el mobiliari urbà 
i altres àmbits relacionats amb 
el programa és l’encarregat de 
certificar i renovar anualment 
aquests distintius. La Flor 
d’Honor –n’hi ha d’una a cinc– 
és allò que els certifica com a 
municipis florits. Actualment 
hi ha a Catalunya 89 municipis 
distingits com a Vila Florida.

Serà una de les ciutats que destaquen en enjardinament, 
paisatge urbà i millora de la qualitat de vida de les persones

Una audiència pública va 
servir per a presentar la 
ciutadania el pla urbanístic 
consensuat de reforma del 
polígon industrial del Cen-
tre de Viladecans. El Pla, ja 
aprovat inicialment pel Ple 
Municipal, ha estat elaborat 
per una comissió formada 
per l’Ajuntament, represen-
tants empresarials, socials, 
veïnals i polítics. El nou pro-
jecte integra el Polígon amb 
la ciutat, preservant els ha-
bitatges de l’avinguda de 
la Generalitat, introduint la 
plaça d’Europa dins l’àmbit 
i reconeixent-la com a àrea 
de centralitat a potenciar, 
ampliant el barri antic, pacifi-
cant la carretera i desviant el 
trànsit per la prolongació 
de l’Avinguda del segle XXI. 
Es mantindrà el caràcter in-
dustrial del sector, perme-
tent usos complementaris 
com els d’exposició i de 
venda directa a la vegada 
que es permetrà a dife-
rents empreses compartir 
un mateix espai.

Pla urbanístic 
del polígon 

industrial Centre

Foto: Aj. Sant Just Desvern
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Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com www.mueblesabitareviladecans.com

Viladecans

SOM ESPECIALISTES EN ARMARIS A MIDA 

Preus immillorables en mobiliari, auxiliar i descans.

Ens adaptem a tots els espais 
creant ambients decoratius únics, 
aprofitant al màxim totes les opcions d'espai.

¡Visítanos!
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp
Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

SOCIETAT

Amb el lema “Sant Boi és 
diversa” l’Ajuntament 
ha posat en marxa una 

campanya sobre la diversitat 
d’identitats i d’opcions sexuals 
a la ciutat per fer un diagnòstic 
sobre les realitats de les per-
sones LGTBI i demostrar que 
el municipi no és una ciutat 
binària basada en la dicoto-
mia de dos sexes. Una de les 
accions de la campanya és la 
incorporació de la imatge de 
difusió a un dels autobusos 
de la línia SB1. La campanya 
“Sant Boi és diversa” s’ha pre-
sentat aquest dilluns. Durant 
la presentació, l’alcaldessa, 
Lluïsa Moret, va fer referència a 
l’autobús tot dient que “Sant 

Boi té un bus que no genera 
odi ni discriminació, sinó la 
igualtat, perquè cal seguir tre-
ballant per guanyar una llui-
ta que ha de ser de tothom”. 
També va dir que la iniciativa 
vol mostrar Sant Boi com a 
ciutat que “aposta per tots els 

colors de la diversitat sexual, 
lluny de la dicotomia home/
dona”. A més, es va referir al fet 
que el projecte “incorporarà la 
mirada i la perspectiva de di-
versitat de gènere als serveis 
d’atenció al públic i a la tasca 
general de l’Ajuntament”. En 

aquest sentit, va manifestar 
que “el consistori està ela-
borant un pla per garantir el 
respecte a la diversitat sexual 
i propiciarà un pacte social 
entorn d’aquesta qüestió.”

Pioners
La iniciativa és pionera i 
planteja com a reclam pre-
guntes com “Carn o peix?”, 
“Pit o cuixa” o “Blau o rosa?” 
amb la intenció de cercar 
respostes i comentaris de 
totes aquelles persones de 
més de 16 anys del munici-
pi a través de la pàgina web 
santboiesdiversa.cat. Un cop 
estiguin recollides les dades 
començarà la fase d’estudi. 

Sant Boi de Llobregat engega una 
campanya contra l’homofòbia 
La iniciativa vol sensibilitzar sobre el col·lectiu LGTBI i les opcions sexuals a la ciutat

Foto: LPdB

Els Serveis Territorials 
d’Ensenyament del Baix 
Llobregat van donar a 

conèixer la programació de 
places de l’oferta educativa 
per al proper curs 2017-2018 
a la comarca en els centres 
públics i concertats. Una 
planificació que s’ha tingut 
en compte les següents 
variables: el mapa escolar 
de cada municipi, el padró 
d’habitants i l’acord amb els 

municipis. Així, a P3, el De-
partament ofereix un total 
de 8.275 places i, a primer 
d’ESO, 9.519. “Pensem que 
l’oferta de P3 és molt genero-
sa”, va explicar Núria Valldu-
riola, directora dels Serveis 
Territorials d’Ensenyament al 
Baix Llobregat, i va afegir que 
s’ha vetllat “per la continuïtat 
dels projectes educatius, 
alumnat amb NEE i la crea-
ció d’un institut i un institut 

escola per millorar la conti-
nuïtat educativa.”

Pèrdua i origen
Aquests càlculs s’han realitzat 
segons una ràtio de 25 alum-
nes a P3 i 30 a primer d’ESO, 
tot i que hi ha poblacions 
baixllobregatines on l’oferta 
és més generosa tenint en 
compte que diferents centres 
podrien acollir-se a la reduc-
ció de ràtio. Pel que fa al nom-
bre de grups, a P3 l’oferta ini-

cial és de 331 grups, que són 
un total de 7 grups més que 
els que es van oferir en la pre-
inscripció del curs passat, que 
van ser 324. D’aquesta oferta, 
243 corresponen a l’escola 
pública i 88 a la concertada. 
Només hi ha un centre -a Coll-
bató- que tanca un grup. A 
més, es tanca l’Escola Virgen 
del Rocio i la integració de 
l’alumnat a l’Escola Sant Jo-
sep de Sant Vicenç dels Horts. 

Ensenyament ofereix 
17.794 places de P3 i 1r 
d’ESO per al curs 2017-18
Els grups d’enguany seran 331 a P3 i un 
total de 317 grups a primer d’ESO en els 
centres públics i concertats de la comarca

Foto: LPdB

Nova imatge del Parc de la Ribera 

L’Ajuntament de Cornellà va obrir al públic el remodelat 
parc de la Ribera després de cinc mesos d’obres i una 
inversió de 418.973,75 euros. Amb una extensió de 

112.254 m2, l’objectiu del consistori municipal ha estat 
crear un nou espai de convivència a la ciutat adaptat 
a les necessitats dels veïns de la zona. Cornellà manté 
d’aquesta manera un nou espai verd i de convivència. 

Projecte per a mancomunar-se

Torrelles va acollir una reunió amb els onze municipis de 
la zona del massís de l’Ordal –La Palma de Cervelló, Olesa 
de Bonesvalls, Sant Climent, Santa Coloma de Cervelló, 

Subirats, Torrelles, Vallirana, Cervelló, Pallejà, Corbera i Begues- 
i la Diputació per plantejar la possibilitat de mancomunar 
serveis i realitzar accions conjuntes en l’àmbit de la Cultura, 
Esports, el Turisme, la Promoció Econòmica o el Patrimoni.

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

En muchas ocaciones nos en-
frentamos al fracaso con un “no" 
rotundo y, la sensación es de 
no poder conseguir esa meta 
nunca más; pero que pasaría si 
nos enfrentaríamos a cualquier 
situación con un " todavía no", 
cambiaría algo la situación?

Lo primero que cambia es que 
un “todavía no” reconoce que es-
tamos en un proceso de aprendi-
zaje, abre una oportunidad.

Cuando proponemos un nue-
vo problema difícil de resolver 
a niños, obtenemos diferentes  
reacciones: por una parte nos 
dicen cosas como "me encan-
tan los retos", "será divertido" , 
" vamos a buscar opciones”, …  
Estos chicos/as elaboran, re-
suelven y viven mentalmente 
en pleno desarrollo.

Otros niños ven el mismo pro-
blema como un obstáculo, algo 
desagradable, aburrido, com-
plicado.. e intentan resolver el 
dilema con una mentalidad fija, 
es decir, pusieron a prueba su in-
teligencia y fracasaron. En lugar 
de tomar el problema como algo 
que todavía no han solucionado 
pero que seguro que lo harán, se 
quedan atrapados en el ahora y 
en la frustración de no poder re-
solverlo en ese momento. 

Pero más que resolverlo o no, 
es como van a reaccionar estos 
niños, seguramente se centra-
ran  en el ahora e intentaran 
hacer trampa o buscar a otros 
con peores resultados en lugar 
de seguir intentándolo, bus-
cando sentirse mejor.  Estos 
niños suelen huir del error y 
intentan olvidar rápido. 

En cambio los que lo afrontan 
como el "todavía no" (niños 
con mentalidad de desarrollo), 
se involucran mucho y  tienen 
siempre presente el "todavía" , 
están muy comprometidos  y 
aprenden de los errores para 
corregirlos y mejorar. 

Entonces, ahora tenemos que 
reflexionar de como estamos 
educando a nuestros hijos. Los 
educamos en "ahora" o en el "to-
davía"? ¿Estamos educando a ni-
ños obsesionados en conseguir 
la máxima calificación? ¿Estamos 
criando niños que no saben so-
ñar? ¿Estamos educando a niños 
que no sabrán hacer nada sin 
una recompensa?, niños que se 
permirtan aprender a su ritmo, 
sin que la exigencia de la compe-
tencia acabe con su yo.

Si queremos educar a niños ba-
sados en el " todavía"  hemos de 
elogiar el proceso de trabajo del 
niño, es decir, el esfuerzo, las es-
trategias, el enfoque, su perse-
verancia, el avance... de esta for-
ma  desarrollaremos niños que 
creen en ellos mismos y saben 
afrontar cualquier situación. 

Hemos de considerar que con 
esta forma de educar el con-
cepto de esfuerzo y la dificultad 
ha cambiado; en el pasado ha-
cia sentir a los niños diferentes 
y en muchas ocasiones les lle-
vaba a renunciar, pero en la ac-
tualidad hace que sus neuronas 
formen conexiones más fuertes 
y saca todo el potencial que 
llevamos dentro para educar 
niños seguros que disfrutaran 
con aquello que decidan hacer. 

Ahora la pregunta es si como 
adultos también queremos ser 
de los del "todavía" y luchar 
por hacer aquello que no deja-
mos por verlo imposible o por 
aquello que alguien nos dijo 
que nunca haríamos.

El poder de 
" Todavía no"

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic
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Independència, transitorietat i recerca de la felicitat 
La Llei catalana garantirà tot el que calgui perquè la nostra societat funcioni ordenadament si surt el ‘sí’ al referèndum.

OPINIÓ/DOLORS FELIU

A la Declaració d' Inde-
pendència dels Estats 
Units es citen els drets 

de la vida, la llibertat i la 
recerca de la felicitat com 
a drets de totes les perso-
nes. Es diu que per garantir 
aquests drets es creen els 
governs dels pobles, que 
obtenen la seva legitimitat 
del consentiment dels go-
vernats.  “Volem ser lliures i 
feliços”. L’any 2002 els eco-
nomistes Bruno Frey i Alois 
Stutzer van comprovar que 
a Suïssa, als cantons on es 
feien més referèndums, les 
preferències ciutadanes 
coincidien més amb les polí-
tiques públiques, i tot plegat 
augmentava el benestar, la 
felicitat de les persones.

En aquests moments les ins-
titucions catalanes són ma-
joritàriament favorables a la 
independència per voluntat 
dels votants, i treballen per 
aconseguir que la decisió 
definitiva es pugui prendre 
democràticament a les ur-
nes. A diferència del que ha 
passat al Canadà o al Regne 
Unit, a Espanya el Tribunal 

Constitucional ha fet una 
interpretació constitucional 
contrària al referèndum. Per 
això, el full de ruta vigent 
preveu l’elaboració d’una 
Llei de transitorietat jurídi-
ca catalana on es regulin els 
aspectes necessaris per la 
seva celebració d’acord amb 
els requisits internacionals, i 
tot el necessari per a la tran-
sició cap a un Estat català, si 
aquesta és la voluntat de la 
majoria de la població. Tam-
bé es tramiten ja d’altres lleis 
importants en aquest sentit, 
com el Codi tributari de Ca-
talunya o l’Agència Catalana 
de Protecció Social.

La Llei de transitorietat, tam-
bé nomenada Llei de règim 
jurídic català, serà semblant 
al que ja s’havia plantejat a 
Escòcia com una constitució 
provisional. Aquí, a casa nos-
tra, ha de servir tant per po-
der fer el referèndum com 
per gestionar la transició si 
surt el “si” a la independèn-
cia. Per això ha de regular 
la nacionalitat i el territori, 
la successió d’ordenaments 
i administracions, els drets 

i deures dels ciutadans, les 
institucions, el poder judicial 
i l’Administració de justícia, 
el finançament, el referèn-
dum i el procés constituent, 
a més de les disposicions fi-
nals i de desconnexió neces-
sàries. Tot el que calgui per a 
què en tot moment la nostra 
societat segueixi funcionant 
ordenadament i garantint 
els drets de la ciutadania. Al 
cap i a la fi, les normes jurí-
diques són les que la pròpia 
societat reconeix com a jus-
tes i les compleix i observa 
com a tals. Només podem 
dir que tenim un Estat de 
Dret si hi ha protecció dels 
drets de la gent, inclosos els 
drets de participació, i això 
és el que es pretén amb  
l’elaboració de textos on es 
possibilitin aquest drets in-
dividuals d’exercici col·lectiu, 
com són els referits al dret a 
vot en democràcia.

El pensament independen-
tista pacifista és perfecta-
ment legítim en democrà-
cia, com ja ha assegurat el 
Tribunal Europeu de Dret 
Humans en nombroses 

sentències des dels anys 
noranta. La pretensió de 
l’Estat espanyol de judi-
cialitzar aquesta voluntat, 
imputant penalment a 
membres del Govern i del 
Parlament per seguir els 
mandats democràtics de 

la ciutadania, no pot ma-
terialment imposar-se da-
vant d’una població que té 
llibertat d’expressió i que 
vol participar en els afers 
públics del seu país. L’èxit 
del procés és ara en mans 
de la població catalana i 

de fet sempre ha estat així. 
Estem parlant del poder de 
prendre les decisions que 
ens afecten a la vida diària de 
la nostra comunitat. Parlem, 
en definitiva, un cop més a 
la història, de la recerca de 
la felicitat. Per DolorsFeliu.

Dolors Feliu. Jurista. Membre del Col·lectiu Praga
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

Cinc ciutats baixllobregatines reclamen la 
interconnexió del tramvia per la Diagonal
Esplugues, Sant Just, Sant Feliu, Cornellà i Sant Joan volen  “acabar 
amb el bloqueig polític” que impedeix la seva posada en marxa

Les associacions de veïns 
de Barcelona, Cornellà de 
Llobregat, L’Hospitalet, 

Sant Adrià del Besòs, Bada-
lona, Esplugues, Sant Joan 
Despí, Sant Just Desvern i 
Sant Feliu de Llobregat van 
reclamar la interconnexió 
dels dos ramals del tramvia 
per l’avinguda Diagonal. Se-
gona l’ACN, en un comunicat 
conjunt distribuït per la CON-
FAVC, els veïns actualment 
connectats pel Trambaix i pel 
Trambesòs demanen “acabar 

amb el bloqueig polític que 
impedeix la posada en mar-
xa de la connexió del territori 
metropolità amb un mitjà de 
transport ràpid, fiable i no 
contaminant”, i aposten per-
què Generalitat i Ajuntament 
de Barcelona es posin a tre-
ballar per fer-ho possible.

Inici dels tràmits

Les entitats remarquen que 
la connexió del tramvia és 
un projecte “que va més en-
llà de la ciutat de Barcelona” 

i és un projecte d’interès 
metropolità que connecta-
ria nou municipis de manera 
transversal en una zona que 
precisament és la més densa-
ment poblada de Catalunya. 
“Només tres quilòmetres de 
traçat pendent d’executar 
deixen incomplet un pro-
jecte de transport públic del 
qual es podrien beneficiar 
directament 450.000 perso-
nes, connectant importants 
centres de treball, de comerç 
i d’estudis”, subratllen. També 
argumenten que el tramvia, 

allà on està implantat, és el 
transport públic millor valo-
rat pels veïns per la puntua-
litat, freqüència, comoditat 
i accessibilitat. Al seu parer, 
també seria el que aportaria 
més capacitat de mobilitat 
de passatgers per l’avinguda 
Diagonal, ajudant a descon-
gestionar una via saturada 
pel transport privat. Treure 
un carril de cotxe per sentit, 
apunten, permetria incre-
mentar notablement la capa-
citat del transport col·lectiu.

Foto: Arxiu

SOCIETAT

L’Institut de Pallejà potencia les 
relacions igualitàries entre joves

Els estudiants de primer de Batxillerat de l’Institut de 
Pallejà han participat al llarg d’aquest mes de març 
a un taller de promoció de les relacions igualitàries 

entre joves. L’objectiu de l’activitat era el de sensibilitzar 
i prevenir la violència masclista, amb el foment de les 
relacions sanes i lliures de masclisme i LGTBIfòbia. Per a fer-
ho, s’ha facilitat un espai de reflexió personal i grupal sobre 
la necessitat d’incloure models de relació igualitaris, basats 
en l’assumpció personal i social de valors i actituds positives 
tant del model femení com del model masculí hegemònic. 

L’Ajuntament presenta un nou 
eslògan “Gavà, naturalment”

L’alcaldessa de Gavà, Raquel Sánchez, va presentar la 
nova estratègia de comunicació de l’Ajuntament que es 
visualitza amb un nou lema de ciutat: “Gavà, naturalment”. 

Sánchez va destacar que “renova la nostra imatge de la “G” 
accentuada i fa èmfasi en uns atributs que sempre ens han 
identificat com a ciutat, però que com a alcaldessa m’he 
compromès a reforçar: els valors del nostre medi ambient, 
del nostre entorn, en definitiva de la sostenibilitat”. La 
presentació va donar el tret de sortida a una campanya 
que s’allargarà fins a l’estiu en diferents formats i espais.

Castelldefels, Sant Boi, Viladecans i 
Gavà demanen el “Metro del Delta” 

Davant l’anunci del president del govern espanyol, 
Mariano Rajoy, de destinar 4.000 milions d’euros a la 
xarxa de Rodalies de Catalunya, l’alcalde i alcaldesses 

de Viladecans, Gavà, Castelldefels i Sant Boi de Llobregat van 
reclamar que aquesta inversió inclogui un impuls definitiu a 
l’anomenat “Metro del Delta”. Les quatre ciutats van tornar 
a exigir a l’Estat que recuperi i prioritzi els projectes per 
dotar el Delta del Llobregat d’una xarxa de transport públic 
eficient i sostenible. El projecte consisteix en la construcció 
d’un tram de doble via de 22,4 km i amb 11 estacions.

Pel que fa al seu cost econòmic, demanen considerar 
que aquesta connexió facilitaria la mobilitat en un 
mode alternatiu al vehicle privat, amb el que suposa en 
termes de contaminació. Recorden que el problema de 
la qualitat de l’aire de la ciutat està causat en bona part 
pel milió de desplaçaments diaris en cotxe o moto de 
Barcelona cap a municipis propers i viceversa.

Una alternativa a l’ús del vehicle
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-Hola, Barbara! És admirable 
veure com una estudiant de 
la teva edat té tan clar què 
vol fer quan acabi 4t d’ESO.

-Sí, ho tinc molt clar, i per 
això  m’he documentat en 
profunditat sobre què és el 
Batxillerat Internacional.

-Molt bé, Barbara, si et 
sembla bé et faré algunes 
preguntes sobre aquest 
tipus de Batxillerat. Has 
triat estudiar el BI, per què?

Crec que cursar el BI a 
Agora International School 
Barcelona és una molt bona 
oportunitat per accedir a 
universitats internacionals. 
A més, el BI et prepara a 
fons en les diferents àrees 
i és una garantia per optar 
a aquestes universitats. El 
meu objectiu és ser admesa 
a Oxford, Cambridge o una 
altra universitat anglesa 

de prestigi. Una bona nota 
al BI em facilitarà superar 
l'examen d’ingrés per 
a aquestes universitats 
europees, una prova molt 
exigent on hi ha molta 
competència.

-Quin avantatge 
aporta el BI respecte a 
l'accés a aquest tipus 
d'universitats?

  -En primer lloc, és un tipus 
de batxillerat que permet 
fer qualsevol carrera ja 
sigui humanística, social, 
artística o científica. Per 
tant, en qualsevol moment 
pots canviar d’itinerari si és 
necessari per poder canviar 
de professió, amb l'avantatge 
de no haver de repetir tot el 
batxillerat. A més, el Batxillerat 
Internacional proporciona 
una nota que és vàlida a 
qualsevol país; en canvi, si fas 
un batxillerat normal, la nota 

s’ha de convalidar amb els 
barems de cada país i et pot 
baixar i complicar l'accés a 
una universitat estrangera.

D'altra banda, crec que 
cursar el BI demostra 
que tens moltes ganes 
de treballar. El Batxillerat 
Internacional implica un 
gran esforç i estudi.

-Dur a terme un Batxillerat 
Internacional significa 
per a tu preparar-se més 
adequadament per a un 
món globalitzat?

-Sí, crec que sí, perquè és 
molt variat, fas una mica de 
tot: filosofia, matemàtiques, 
etc. Et formes globalment 
per ser una persona amb 
cultura i, per a mi, això és 
molt interessant, ja que estaré 
preparada per poder parlar 
de temes molt diferents: 
científics, polítics, etc.

-Coneixes la metodologia 
del BI? Quins beneficis 
creus que aporta? 

Sí, la conec bé. Proporcio-
na una sòlida formació per 
poder comunicar-te amb 
altres persones. El batxille-
rat tradicional es basa en 
un estudi molt teòric. Per 
contra, el Batxillerat Inter-
nacional funciona amb 
activitats molt pràctiques 
com debats o projectes, 
que requereixen de la teva 
capacitat per investigar i 
comunicar-te amb altres 
persones i crec que això 
és molt important perquè, 
per exemple, jo sóc una 
noia tímida a qui se li do-
nen bé els estudis, i haver 
de fer projectes, haver de 
comunicar-me amb altres 
persones és un aspecte 
que vull desenvolupar. 
Cursar el Batxillerat Inter-
nacional m'ajudarà a per-
dre aquesta por escènica 
i guanyaré més confiança 
en mi mateixa per comuni-
car-me amb la gent.

-Què li diries a un 
estudiant de la teva edat 
que s’estigués plantejant 
fer el BI a Agora 
International School 
Barcelona? 

-Aquest és un tema que 
parlo sovint amb les meves 
amigues. Jo sempre els 
dic que estudiar Batxillerat 
Internacional és obrir-se 
possibilitats, obrir-se al món. 
Un altre avantatge del BI 
és que només cal fer els 
exàmens específics del BI, no 
cal passar per la selectivitat a 
finals de curs, ja que la UNED 
convalida la nota del BI amb 
la nota d'accés a la universitat. 
Això permet centrar-te molt 
més en les matèries del curs.

A més, estudiar el BI a 
Agora International School 
Barcelona em permet 
continuar amb el projecte 
personalitzat de formació 
preuniversitària iniciat a 
secundària, que inclou work 
experience, coaching, etc. 
i que també puc posar en 

pràctica quan participem a 
les lligues nacionals de debat.

-Molt bé, Barbara. 

Moltes gràcies per les teves 
paraules. 

-Gràcies a vosaltres per donar-
me l'oportunitat d’explicar 
què significa per a mi el món 
del BI.

Com la Barbara, molts 
dels estudiants d’ESO 

estan avaluant les 
seves opcions de futur 
i de batxillerat. A Agora 

International School 
Barcelona treballen per 
acompanyar els seus 
estudiants en aquest 

camí, per tal que, 
cadascun d’ells, pugui 
trobar la sortida més 
convenient d’acord 

amb els seus objectius 
personals i professionals. 
El BI és, sens dubte, una 
de les millors eines que 

l'escola posa al seu servei.

Barbara Zboromyrska:   
“Vull cursar el Batxillerat Internacional.”
ENTREVISTA//

Avui som amb la Barbara Zboromyrska. La Barbara és una noia de 15 anys que cursa 4t d'ESO a l'escola 
Agora International School Barcelona. És una estudiant molt responsable que, amb treball i constància, 
ha completat un excel·lent currículum en els seus cursos de l’ESO. Vol estudiar el Batxillerat Internacional 
per fer realitat el seu somni d’ingressar en una de les universitats més prestigioses del món, Oxford.

c/ Puig de Mira, 15-21 ·  Urb. Masia Bach
Sant Esteve Sesrovires

+info: 937 79 89 28
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REPORTATGE

El món de la política plora 
la mort de Carme Chacón

La política espanyola, 
catalana i de la nos-
tra comarca va perdre  

inesperadament aquest 
mes d’abril una de les per-
sones més destacades de 
les darreres dues dècades. 
La socialista Carme Chacón 
va morir el passat 9 d’abril 
a Madrid a l’edat de 46 anys 
per una cardiopatia congè-
nita que patia des de ben 
petita. L’espluguina, advo-
cada de formació,  es va afi-
liar a les Joventuts Socialis-
tes amb només 18 anys. Va 
ser l’inici d’una brillant tra-
jectòria en el món de la po-
lítica que la va dur a ser vi-
cepresidència primera del 
Congrés de Diputats, a diri-

gir el ministeri d’Habitatge 
i, posteriorment, a ser mi-
nistra de Defensa -fou la 
primera dona del país que 
va ocupar aquesta cartera-, 
convertint-se en una icona 
durant l’etapa de govern 
socialista de José Luis Ro-
dríguez Zapatero.

Tràgic succés
El passat diumen-
ge 9 d’abril, el servei 
d’urgències mèdiques 112 
de la Comunitat de Madrid 
va rebre una trucada en 
la qual persones properes 
a Carme Chacón, que van 
explicar que no podien lo-
calitzar-la. La família tam-
poc ho havia aconseguit 

des de la nit anterior, motiu 
pel qual diversos amics van 
acudir al seu domicili. madri-
leny. Fins a la residència de 
la política, al carrer Viriato de 
la capital, es van desplaçar 
unitats de bombers de 
l’Ajuntament, agents de la 
Policia Nacional i el Summa 
112. La porta de l’habitatge 
va haver de ser forçada per 
poder accedir a l’interior on 
van trobar a Chacón sense 
vida. Els especialistes mè-
dics solament van poder 
certificar la defunció, i la 
seva primera impressió és 
que s’havia produït “feia 
hores”. Un tràgic final per 
una de les polítiques més 
brillants del panorama na-
cional dels darrers anys. 

Tres dies de dol

L’Ajuntament d’Esplugues 
de Llobregat, ciutat na-
tal de Carme Chacón, va 
decretar tres dies de dol 
per la seva mort. Durant 
aquests dies, el consistori 
municipal baixllobregatí va 
instal·lar un llibre de con-
dolences a l’entrada de la 
Casa Consistorial perquè la 
ciutadania pogués retre ho-
menatge la política esplu-
guina. A més, les banderes 
de l’Ajuntament van one-
jar a mig pal. L’alcaldessa 
d’Esplugues, Pilar Díaz, va 
destacar sobre la mort de 
Chacón que “ens deixa un 
buit enorme a totes les per-

sones que l’hem coneguda 
i l’hem tractada. Una dona 
insubstituïble per la seva 
vàlua humana i política. 
D’ella hem après moltíssim 
i la seva petjada serà ines-
borrable”. A més, Díaz va 
anunciar que properament 
convocarà un Ple extraordi-
nari en el qual s’aprovaran 
actes i gestos en la me-
mòria de Carme Chacón. A 
més, a petició expressa de 
la família de la política, es 
van exposar les seves cen-
dres el passat dimecres 12 
d’abril al Saló de Plens de 
l’Ajuntament on centenars 
de persones del municipi I 
d’altres localitats de la co-
marca i catalanes van voler 
donar el seu darrer adéu. 

Fotos: PSC/el diario

Perfil i trajectòria

Nascuda a Esplugues de Llobregat el 13 de març de 
1971 estava divorciada i era mare d’un nen de nou 
anys. Filla d’un bomber originari d’Oula del Río 

(Almeria) i d’una advocada catalana era néta de Francisco 
Piqueras, un anarquista aragonès. Va ser professora de la 
Universitat de Girona, a més de membre de l’executiva 
del PSOE i militant del PSC. Chacón va començar en 
el món de la política com a regidora a l’Ajuntament 
d’Esplugues de Llobregat entre 1999 i 2007 (va exercir 
el càrrec de primera tinenta d’Alcalde entre 1999 i 2003). 
L’any 2004 va ser nomenada vicepresidenta del Congrés 
dels Diputats fins que el 2007 va ocupar el càrrec de 
ministra d’Habitatge del govern de José Luis Rodríguez 
Zapatero, i el 2008 va passar a ser ministra de Defensa. 
En el 38è Congrés del PSOE, celebrat el febrer del 2012, 
es va presentar com a candidata a secretària general del 
PSOE; el seu rival va ser Alfredo Pérez Rubalcaba, davant 
el qual va perdre per 22 vots. Al Congrés Extraordinari 
del PSOE celebrat els dies 26 i 27 de juliol del 2014 va ser 
triada Secretària de Relacions Internacionals del PSOE 
fins al 2016 on va presentar la seva dimissió per marxar a 
treballar a un bufet d’advocats de Madrid. 

L’espluguina, que ens va deixar a l’edat de 46 anys el passat 9 d’abril com a conseqüència d’una 
cardiopatia congènita, va ser un referent d’honestedat, constància i treball durant dues dècades
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¿Te han despedido
 y no estás conforme?

¿Precisas gestionar tu permiso 
de trabajo o arraigo familiar?

SEA CUAL SEA TU SITUACIÓN, LLÁMANOS 
O REGÍSTRATE EN NUESTRA WEB Y TE 
AYUDAMOS A CONSEGUIR TUS OBJETIVOS

www.defensam.com

t. 93 015 69 97
Asesoramiento sin compromiso

¿Necesitas tramitar tu pensión 
de incapacidad o jubilación?

¿Han vulnerado 
tus derechos como 

trabajador?

ASESORAMIENTO LABORAL Y GESTIÓN JURÍDICA

REPORTATGE

L’estadi dels somnis

E l Centre Mercè Rodore-
da de Sant Joan Despí 
va acollir la presen-

tació del projecte cons-
tructiu de l’Estadi Johan 
Cruyff a la Ciutat Esportiva 
del Futbol Club Barcelona, 
que substituirà a l’actual 
Miniestadi. Un acte que va 
anar a càrrec del president 
del Barça, Josep Maria Bar-
tomeu; del comissionat de 
l’Espai Barça, Jordi Moix; 
i de l’alcalde de la ciutat, 
Antoni Poveda.

L’Estadi Johan Cruyff serà 
la instal·lació més em-
blemàtica de la Ciutat Es-
portiva de l’FC Barcelona 
i portarà el nom d’una 
llegenda blaugrana que 
va ser un dels principals 
impulsors de l’aposta del 
club pel futbol formatiu i 
de l’estil de joc que carac-
teritza l’FC Barcelona. 

Josep Maria Bartomeu va 
qualificar el nou estadi 
com “la joia de la Ciutat 
Esportiva” i va recalcar que 
és la primera peça per co-
mençar el que serà el futur 
Espai Barça. El president 
del club blaugrana va te-
nir gestos de complicitat 
amb Sant Joan Despí indi-
cant que “som bons veïns i 
volem que siguin part de 
la família en aquest nou 
espai formatiu”. En aquest 
sentit, Bartomeu va ma-
nifestar que li feia il·lusió 

començar l’Espai Barça en 
el municipi baixllobregatí 
pel caràcter formatiu de 
les instal·lacions. 

El nou estadi serà “la nova 
llar” del Barça B, del juvenil i 
de l’equip femen,í segons va 
explicar Jordi Moix, comis-
sionat de l’Espai Barça.

Moix va anunciar també 
que, una vegada solucionats 
els petits tràmits administra-
tius pendents, cap al juliol 
està previst que es col·loqui 
la primera pedra de la nova 
instal·lació esportiva.

Característiques 
El futur Estadi Johan Cruyff 
es caracteritza per al seu 
perfil asimètric, amb una tri-
buna doble amb capacitat 
per a 6.000 persones, amb 
totes les localitats cobertes 
i amb molt bona visibilitat. 
Està inspirat en l’històric 
camp del carrer Indústria i 
ocuparà una parcel·la total 
de 26.811m2. Tindrà una 
zona d’aparcament per 700 
vehicles i serà edificat amb 
criteris de sostenibilitat i ac-
cessibilitat. A més, disposarà 
d’accessos fàcils a través 
d’una gran  rampa. Els espec-
tadors entraran al camp a tra-
vés de les portes dels quatre 
córners. Està previst que es 
posi en funcionament a mi-
tjans de la temporada 2018-
19. El cost de la construcció 
serà de 19 milions d’euros. 

Habitatges
L’alcalde de Sant Joan 
Despí, Antoni Pove-
da, va assenyalar que 
des de l’Ajuntament es 
comparteixen els valors 
d’excel·lència en l’esport 
que transmet l’FC Barce-
lona, tot destacant  la im-
portància per la ciutat del 
sector on es troba la Ciu-
tat Esportiva  “una ciutat 
100% esportiva. Una zona 
que ara, també començarà 
el seu desenvolupament i 
que serà un espai de qua-
litat”, amb àmplies zones 
verdes (2,5 hectàrees), es-
pais per equipaments i 800 

nous habitatges, un 40% 
de caràcter públic i prote-
git i un 60% per a usos resi-
dencials i comercials. 

També es va parlar de be-
neficis per a la ciutat com 
la possibilitat de millorar 
la mobilitat potenciant el 
transport públic i augmen-
tant el carril bici; la crea-
ció d’una nova estructura 
viària que reforçarà la idea 
de barri residencial; la con-
nexió amb la zona de Torre-
blanca mitjançant una pas-
sera sobre les vies del tren 
i la recuperació d’espais de 
valor patrimonial com la 
Masia dels Pardals. 

Fotos: FCB/Aj. Sant Joan Despí

Can Felip, residència d’esportistes

El Futbol Club Barcelona va anunciar també que la 
masia de Can Felip, que va adquirir l’entitat blaugrana 
dins la superfície de la Ciutat Esportiva, serà 

rehabilitada de manera integral i destinada a residència 
d’esportistes majors de 18 anys que continuen integrats 
als programes formatius del club. Tindrà una superficie 
de 1.200 m2 i disposarà d’una sala polivalent així com 
d’espai per a altres usos interns del club. 

La nova instal·lació anomenada Johan Cruyff, integrada dins de la Ciutat Esportiva de l’FC Barcelona de Sant 
Joan Despí, està prevista que es posi en funcionament a mitjans de la temporada 2018-2019 
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Piso a reformar
70m2 exterior
3 habitaciones
sol todo el día

mucha luz

CORNELLÀ RIERA FRENTE SPLAU 
Piso con ascensor, reformado baño nuevo 
a estrenar, 3 habitaciones, todo exterior, 

calefaccion y aire acondicionado

BELLVITGE - L'HOSPITALET

95.000€uros

CASA CHALET EN SEGUR DE CALAFELL

145.000€uros

CORNELLÀ RIERA - JTO. FF.CC. SPLAU

156.000€

Piso con alto ascensor, exterior, 
calefaccion y aire a. reformado, 3 

habitaciones, listo para entrar a vivir. 

SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

Casa con terreno de 450m2 
en zona Sant Roc

175.000€uros

Preciosa casa en muy 
buena zona, super cuidada 
de 4 habitaciones, 2 baños.
650 m2 de terreno.
Comedor de verano, 
porche a nivel de la piscina

Oportunidad 210.000€uros

SUCCESSOS

Detenen a Sant Joan Despí un 
home que estafava a dones  

Els Mossos d’Esquadra 
van detenir un home de 
43 anys, de nacionalitat 

espanyola i veí de Vitòria-
Gasteiz, com a presumpte 
autor dels delictes d’estafa 
continuada i d’apropiació 
indeguda La investigació 
es va iniciar arran d’una de-
núncia d’estafa presentada 
per una dona l’octubre de 
l’any passat. La dona havia 
lliurat prop de 1.000 euros 
a un home a qui inicialment 
havia conegut casualment 
per missatgeria instantània.

El modus operandi de l’home 
era: primer, obtenir el núme-
ro de telèfon de la víctima 
mitjançant una pàgina de 
contactes d’internet i, a con-
tinuació, contactar amb la 
víctima via missatgeria ins-
tantània simulant una errada 
casual. D’aquesta manera es-
tablia una primera conversa 
i, posteriorment, una relació 

d’amistat. Escollia les víctimes 
amb un mateix perfil: dones 
espanyoles amb edats com-
preses entre els 35 i 45 anys, 
amb treball i solteres o sepa-
rades. L’estafador simulava 
professions com oficial de 
salvament marítim, mànager 
de promeses d’un important 
club de futbol català i també 
deia ser membre d’una famí-
lia d’elevada posició econò-
mica i social. L’estafador 
sempre es desplaçava amb 
vehicles d’alta gamma i os-
tentava un elevat poder 
adquisitiu. Quan l’home ja 
havia establert una relació 
d’amistat amb la víctima li 
proposava fer un viatge ple-
gats i els demanava diners 
en efectiu per a fer la reserva. 
Si la dona dubtava o li sem-
blava que ho podia posar en 
coneixement de la policia, 
no es posava més en contac-
te amb ella i la bloquejava 

com a contacte. En canvi, si 
la víctima lliurava els diners 
sol·licitats per l’estafador, 
aquest, amb excuses diverses, 
els deia que el viatge queda-
va postergat, però el que real-
ment feia era apropiar-se dels 
diners de les víctimes.

L’home era molt caut, utilit-
zava noms falsos i números 
de telèfon mòbil diferents 
per a contactar amb les se-
ves víctimes i dificultar així 
les posteriors investiga-
cions dels policies. Així ma-
teix, no posava al seu nom 
en cap bé ni propietat. 

Identificat
Els investigadors van po-
der finalment lligar la iden-
titat real de l’home amb 
l’autoria de cinc estafes 
denunciades a Catalunya, 
dues a Barcelona, una a 
Martorell —en què va es-
tafar 40.000 euros— , una 
a Granollers i una a Sant 
Joan Despí. A més, l’home 
investigat ja havia estat 
detingut 16 vegades des 
de l’any 1994. Finalment, el 
presumpte estafador va ser 
identificat el dissabte 11 de 
març a Sant Joan Despí. 

Foto: Mossos d’Esquadra

Tres detinguts per cultivar 
plantes de marihuana a Gavà 

Els Mossos d’Esquadra  de la comissaria de Gavà, amb 
el suport de la Policia Local i coordinats amb el jutjat  
de Gavà, van detenir tres homes, dos de nacionalitat 

espanyola i un d’argentí, entre els 35 i 38 anys, i veïns 
de Gavà, al barri de Ca N’Espinós de la mateixa localitat, 
com a presumptes autors d’un delicte contra la salut 
pública, concretament tràfic de drogues, i un delicte 
de defraudació de fluid elèctri (l’import de l’energia 
defraudada és de més de 55.000 euros per any).

Extradició d’un violador a Itàlia  

La justícia italiana ha reclamat un ciutadà peruà per 
un presumpte delicte de violació ha estat detingut 
a Sant Joan Despí en el marc d’una operació 

conjunta de les policies espanyola i italiana. Segons 
la policia va forçar la seva filla de 14 anys a mantenir 
relacions sexuals amb ell. Els fets que se li imputen 
haurien tingut lloc entre el 2006 i el 2007. El delicte 
està agreujat pel fet que la víctima era menor d’edat. 

Presó per a un pare i un fill   
que atracaven benzineres  

Agents de la Policia de la Generalitat–Mossos 
d’Esquadra de la Divisió d’Investigació Criminal 
adscrits a la Unitat Territorial d’Investigació de la 

Regió Policial Metropolitana Sud, conjuntament amb 
la Unitat d’Investigació de l’Alt Penedès, van detenir 
dos homes, de 68 i 38 anys i de nacionalitat espanyola, 
com a presumptes autors de quatre robatoris violents 
a benzineres de l’Alt i el Baix  Penedès i del Baix 
Llobregat.  El fill el van detenir a Martorell, mentre que 
el seu pare en el seu domicili d’Olesa de Montserrat.  

Simulava professions com oficial de salvament marítim, mànager de promeses 
d’un important club de futbol català o ser membre d’una família d’elevada posició 
econòmica per enganyar dones inscrites en webs de contactes Nacional
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

El turisme al Baix Llobregat es 
consolida com a motor econòmic

ECONOMIA

Les dades d’aquest 2016 
mostren com el sector 
turístic continua sent un 

sector dinàmic en el con-
junt de l’economia del Baix 
Llobregat. El pes del sector 
turístic en el conjunt de 
l’estructura productiva de la 
comarca supera al pes que 
té aquest sector en l’Àmbit 
Territorial Metropolità i en 
el conjunt de Catalunya. 
El 15% de les empreses i el 
13% de la població ocupada 

del Baix Llobregat desenvo-
lupen activitats turístiques. 
A la vegada, l’11% del total 
de la població ocupada en 
el sector turístic de Cata-
lunya desenvolupa la seva 
activitat al Baix Llobregat. 
Barcelona es situa entre les 
ciutats d’Europa que cele-
bren un major nombre de 
convencions i fires interna-
cionals. L’ocupació hotelera 
comarcal es veu afectada 
de manera positiva tant per 

l’augment d’ocupació com 
per l’augment de la mitjana 
tarifària detectades. El crei-
xement del flux de turistes 
estrangers i l’increment del 
client nacional mostren el 
creixement de la deman-
da que dibuixaven les ex-
pectatives per aquest any. 
L’ocupació hotelera del 2016 
presenta la mitjana més ele-
vada dels darrers vuit anys 
(73% del total de l’oferta). El 
turisme MICE o de negocis 

creix al Baix Llobregat, re-
presentant el 52% del total 
d’estades als hotels. 

A la comarca 
El futur del sector demanda 
una major especialització 
en l’oferta, considerant els 
diferents perfils del turis-
ta com també els diversos 
canals d’informació i co-
municació a disposició dels 
mateixos. Per a potenciar i 
dinamitzar el sector turístic 

a la comarca, des del Con-
sorci de Turisme del Baix 
Llobregat s’està treballant 
en diverses iniciatives rela-
cionades amb la promoció 
turística de la comarca i en 
l’estratègia 2.0.  En concret 
estan treballant en diverses 

iniciatives, entre les quals 
destaquen el turisme de re-
unions, familiar, esportiu, i 
gastronòmic, així com la crea-
ció d’una xarxa de senders 
única per la comarca, en la que 
el camí del riu Llobregat és el 
principal eix vertebrador.

El13% de la població ocupada de la comarca desenvolupa aquesta activitat 

Cornellà i Sant Boi, entre les 
ciutats amb més oferta comercial 

A nivell del Baix Llobregat, Cornellà ocupa la sisena 
posició del rànquing de l’oferta comercial per a 
municipis de més de 75.000 habitants. El municipi, 

amb un cens de 86.072 persones, té 1.163 establiments i 
una superfície de 151.906 m2, que representat en densitat 
comercial de 13,51 establiments per cada 1.000 habitants. 
Sant Boi ocupa l’onzè lloc. Amb 82.402 persones té 942 
establiments, que representa una superfície de venda de 
337.548 m2. Analitzant el teixit comercial per origen de 
les empreses (en municipis de més de 50.000 habitants), 
els municipis amb major oferta de grans empreses són 
Castelldefels (8,7%), El Prat de Llobregat (7,4%).

L’empresa SEAT va guanyar 
232 milions d’euros el 2016 

SEAT va obtenir en 2016 els millors resultats financers 
de la seva història. La companyia automobilística 
va avançar cap a la rendibilitat sostenible i va 

concloure l’exercici amb un benefici operatiu de 143 
milions d’euros (2015: -7 milions) i un benefici després 
d’impostos, i abans d’efectes extraordinaris, de 232 
milions (2015: 6 milions). L’empresa tanca en nombres 
negres tots dos indicadors per primera vegada des de 
l’any 2007 i ho fa amb el benefici operatiu més alt de 
la història.. El benefici després d’impostos de SEAT va 
créixer fins als 903 milions per l’efecte extraordinari de 
la venda de la filial VW Finance, S.A. a Volkswagen Ag.

Interès estranger per realitzar 
inversions a Gavà i Viladecans

La Generalitat de Catalunya, a través de l’Institut Català del 
Sòl (Incasòl), i l’Ajuntament de Barcelona van participar un 
any més, sota el paraigua del projecte Barcelona Catalonia, 

al saló immobiliari Mipim, que es va celebrar a Cannes 
(França). Durant la vint-i-vuitena edició, 24.200 participants 
de 100 països diferents, incloent 5.000 inversors i institucions 
financeres, van passar per una de les principals trobades del 
sector a Europa. L’Incasòl va presentar la seva oferta comercial 
on cal destacar que un 15% dels clients estaven interessats 
a establir-se o invertir a Catalunya, especialment a Gavà, 
Cerdanyola, Viladecans, i a Tarragona. També s’ha percebut un 
increment real de la demanda sobre projectes residencials.

Foto: Consell Comarcal
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El director de l’Agència 
de Residus de Catalun-
ya (ARC), Josep Maria 

Tost, ha participat aquest 
avui en l’acte d’inauguració 
de les millores a la planta 
de compostatge de Torre-
lles de Llobregat, juntament 
amb l’alcalde d’aquest mu-
nicipi, Ferran Puig, el vice-
president de Medi Ambient 
de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB), Eloi Badia, 
i l’alcaldessa de Sant Vicenç 
dels Horts, Maite Aymerich.

Les obres han consistit a 
construir cinc sitges en la 
zona de descomposició i a 
instal·lar un sistema de reg 
eficient per a cadascuna, que 
en permet la sectorialitza-
ció. Es tracta d’una actuació 
que comporta una clara mi-
llora del procés de compos-
tatge i la disminució de les 
males olors. El nou sistema 
instal·lat és el que s’exigeix 
a les plantes de compostat-
ge de nova construcció.

Millora 
Aquestes millores han estat 
finançades íntegrament per 
l’ARC, a través d’una subven-
ció atorgada als titulars del 
servei, l’Ajuntament de To-
rrelles de Llobregat i l’AMB, 
provinents del retorn del cà-
non de residus municipals. 
Aquesta taxa la paguen els 
ajuntaments quan duen els 
residus provinents de la frac-
ció restant al dipòsit contro-
lat. El cost total ha estat de 
mig milió d’euros..). 

Valorització 
La de Torrelles va ser la 
primera planta de compos-
tatge de Catalunya, i de tot 
l’Estat, en començar a trac-
tar la fracció orgànica de 
residus municipals (FORM) 
recollits selectivament, 
l’any 1996. La instal·lació 
tracta unes 4.500 tones 
anuals a l’any de fracció or-
gànica, provinent dels resi-

dus orgànics que els ciuta-
dans de diversos municipis 
metropolitans recullen se-
lectivament, i produeix al 
voltant de 1.000 tones de 
compost a l’any. El com-
post obtingut al llarg dels 
darrers anys ha estat de 
molt bona qualitat, amb 
certificació per usar-lo en 
agricultura ecològica. En 
l’actualitat s’utilitza tant 
per a l’agricultura com per 
a la jardineria. Per al direc-
tor de l’ARC, Josep Maria 

Tost, “tots plegats, el Govern, 
l’AMB, i els ajuntaments, en-
cara tenim l’assignatura pen-
dent de l’orgànica. Hem de 
fer un treball de proximitat: 
a través dels educadors am-
bientals, de la sensibilització 
a les escoles, de campanyes 
municipals,  i treballar de la 
mà dels grans productors”. 
D’altra banda, Eloi Badia, 
vicepresident de Medi Am-
bient de l’AMB, va dir que “la 
recollida de matèria orgàni-
ca és una prioritat absoluta”.

S’inaugura la nova planta de 
compostatge de Torrelles
L’Agència de Residus de Catalunya ha finançat les obres de 
remodelació, que han tingut un cost de mig milió d’euros

Foto: Aj. Torrelles de Llobregat

Es presenta a 
Gavà un servei per 
localitzar persones 
en situació de risc 

Es va presentar al Parc 
Arqueològic Mines de 
Gavà un nou protocol 

de localització de perso-
nes vulnerables. Aquest 
servei s’ha incorporat a 
l’app de seguretat ciuta-
dana que ja fa temps que 
funciona a Gavà i a altres 
municipis del Baix Llobre-
gat i d’altres comarques. 
En concret, en l’actualitat 
són dotze les policies mu-
nicipals que compartei-
xen aquesta aplicació.

La nova funcionalitat 
permet localitzar a de-
terminades persones en 
situació de risc a través 
del seu dispositiu mòbil. 
Serà necessari sol·licitar 
prèviament aquest servei 
que està especialment re-
comanat en casos de me-
nors d’edat, persones amb 

diferents graus de depen-
dències, trastorns cere-
brals, discapacitat, o tras-
torns mentals. D’aquesta 
manera, els pares, mares o 
tutors de les persones vul-
nerables podran sol·licitar 
la cerca del seu familiar 
si consideren que aquest 
pot trobar-se en una situa-
ció crítica. A través del seu 
mòbil, la Policia Municipal 
podrà conèixer la seva po-
sició i el recorregut que 
pugui realitzar, unes da-
des que únicament seran 
visibles per al cos policial. 
Per fer-ne ús, tant la per-
sona que sol·licita activar 
un protocol de cerca com 
la persona buscada han 
de tenir instal·lada l’app 
de Seguretat Ciutadana 
de la seva ciutat i estar 
degudament registrades. 

Es tracta d’una nova funcionalitat 
de l’app de seguretat ciutadana 
que ja funciona en diferents ciutats

CULTURAMEDI AMBIENT TECNOLOGIA



13Abril 2017 | LA PREMSA DELBAIX.es

S’estrena un catàleg per 
potenciar el turisme religiós  

Els bisbats catalans van presentar el primer Catàleg 
d’Activitats Turístiques relacionades amb el patrimoni 
religiósment i 170kg de pintura per crear aquesta nova 

obra restaurada. En l’apartat de ‘Descobertes’ (rutes d’un dia), 
el Catàleg inclou itineraris pel romànic del Baix Llobregat, les 
parròquies de la Vall d’Aran, els retaules barrocs del Solsonès 
o el gòtic valencià (Morella i Sant Mateu), entre altres.

Guim Valls guanya el 42è Premi 
de Poesia Martí Dot de Sant Feliu

Guim Valls, de 24 anys, ha estat el guanyador del 42è 
Premi de Poesia Martí Dot 2016 amb el poemari  ‘La mà 
dins la roda’. El jove poeta és un dels noms emergents 

més potents de l’escena poètica catalana. El lliurament del 
premi va tenir lloc a l’Auditori del Palau Falguera de Sant 
Feliu de Llobregat en el marc de la VI Setmana de la Poesia 
que es va celebrar a la ciutat del 16 al 27 de març.

Troben restes romanes a l’entorn 
de l’església de Sant Pere de Gavà

Un equip d’arqueòlegs va localitzar, a indicació dels 
treballadors de l’empresa Tubal que estaven realitzant 
unes obres, restes de l’època romana corresponents 

a la vila ja documentada que s’escampa pel subsòl de 
l’entorn de l’església de Sant Pere. El material sembla que 
data d’entre els segles I i III després de Crist i podria formar 
part d’un espai dedicat al transport i exportació de vi.

Torna el Festival de Blues 
de Sant Boi amb la terce-
ra edició i amb un cartell 

que portarà diferents inter-
pretacions del gènere durant 
el mes d’abril i maig. Tots els 
concerts se celebraran a les 
21 hores al Casal de Casablan-
ca de Sant Boi de Llobregat, al 
carrer Badajoz número 2. 

El Big Dani Pérez Orgànic 
Quartet obrirà el Festival di-
vendres 21 d’abril. És un dels 
saxofonistes més punyents 
i incisius de l’actual escena 
del rythm and blues i swing 
que es cuina a casa nostra. 
Tant les seves col·laboracions 
amb grups llegendaris com 
Los Rebeldes com les seves 
propostes més personals han 

contribuït a forjar la identitat 
d’un músic en constant pro-
gressió a la recerca de pro-

postes que s’ajustin a la seva 
qualitat i energia. Els següents 
en actuar seran Sweet Marta & 

The Blubes Shakers (29 d’abril), 
una banda que no ens deixa-
ran baixar del tren amb la seva 

incansable energia a l’escenari 
i el seu potent ritme.
The Black Snakes seran el pro-
tagonista el 6 de maig. És una 
banda de blues rural i una 
formació jove amb un direc-
te enèrgic i dinàmic, que ret 
homenatge al primer blues 
de les plantacions en forma 
jug band, abrançant diferents 
estils de la música afroameri-
cana de la primera meitat del 
segle XX, com el Delta Blues, 
Ragtime,  Country, Folk o 
Swing, entrellaçant sonoritats 
tradicionals del Misssissipi, 
Texas i New Orleans. 

Conferència
El 12 de maig hi ha progra-
mat una conferència i un 

concert, en paral·lel, que 
homenatja les grans dames 
de blues, però també a les 
grans lluitadores socials ne-
gres. El relat serà a càrrec del 
periodista Manuel López i 
la pinista, Miriam Aparicio. 
El mateix dia i en el mateix 
escenari, a partir de les 22 
hores, hi ha previst un ho-
menatge al gran Howlin’ 
Wolf, quan es compleixen 
quaranta anys de la mort 
d’una de les grans figures 
més importants del blues 
de Chicago i un dels pio-
ners, juntament amb Mudy 
Waters i Willy Dixon, de 
l’electrificació del blues i el 
seu èxit entre les noves ge-
neracions. Hi haurà un con-
cert d’udols amb Alan Bike.

El millor blues del moment torna a Sant Boi
Durant els mesos d’abril i maig se celebraran diversos concerts al Casal de Casablanca

Foto: Arxiu

Sant Feliu de Llobregat es 
vestirà de gal·la el segon 
cap de setmana de maig, 

del divendres 12 al diumen-
ge 14, per rebre les Festes de 
Primavera 2017. Com ja és 
tradició, la festivitat engloba 
dos dels esdeveniments més 
emblemàtics de la ciutat: la 
59a Exposició Nacional de 
Roses i la 38a Fira Comercial i 
Industrial del Baix Llobregat. 

Olors i textures
Més de 10.000 roses (entre 
roses d’hivernacle, roses de 
jardí i rosers en flor) de més 
de 300 varietats diferents 
ompliran les estances inte-
riors, les terrasses i els jard-
ins del Palau Falguera en el 

marc de la 59a Exposició Na-
cional de Roses. Enguany les 
composicions florals seran 
de creació lliure a diferència 
d’altres edicions. 

En el marc de l’exposició 
s’organitzen diferents con-
cursos florals, oberts tant a 
professionals com amateurs. 
Cal destacar per exemple el 
concurs en què es tria la mi-
llora rosa (guardonada amb 
el Premi d’Honor Pere Dot), 
o el de la rosa més perfuma-
da, el de les millors roses en 
miniatura o el concurs per 
elegir els rosers més bells de 
la varietat Polyantha. Els in-
fants de fins a 14 anys també 
tenen un concurs fet a mida.

Un altre atractiu que dóna 
singularitat a l’Exposició Na-
cional de Roses són els ta-
llers que es duen terme. Són 
tallers oberts a tothom on es 
poden aprendre tècniques ar-
tesanals per cultivar les roses. 
També s’ofereix la possibilitat 
d’assistir en directe a demos-
tracions d’art floral, ikebana i 
tècniques de bonsai.  

Visites i degustació
Durant els dies de la festa, 
s’organitzaran visites guia-
des  al parc del Roserar de 
Dot i de Camprubí. 

A més, en el marc de l’entorn 
del Palau Falguera, envoltats 
de natura i roses, s’elaboraran 

en directe plats, postres, 
còctels i altres receptes de 
cuina en què les roses seran 
l’ingredient estrella. Es tracta 
d’una novetat d’aquest 2017 
i que suposa la celebració en 
el marc de l’Exposició Nacio-
nal de Roses de les jornades 
gastronòmiques ‘La Cuina 
de les Roses’, esdeveniment 
que es va posar en marxa 
l’any 2012 a Sant Feliu, i que 
habitualment es feia al mes 
d’abril, però que enguany ex-
perimenta un canvi de mo-
del per arribar més al públic.

Paral·lelament, diversos res-
taurants i pastisseries oferi-
ran en els seus menús plats 
elaborats amb roses. 

I la 38a Fira Comercial i In-
dustrial del Baix Llobregat 
serà  un gran aparador co-
mercial que s’estendrà pels 
principals carrers del centre 
de la ciutat. Hi haurà una 

llarga relació d’estands i pa-
rades on es vendran objec-
tes d’artesania i també es 
presentaran serveis i altres 
productes del comerç local i 
de fora de la ciutat. 

Sant Feliu s’omple de color per les Festes de Primavera 
En el marc de la 59a Exposició Nacional d'enguany s’inclouran demostracions de cuina amb roses 

CULTURA

Foto: Aj. Sant Feliu de Llobregat
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ESPORTS

El Castelldefels Rugby Unión Club ja és a la final 
de la Divisió d’Honor Catalana de rugbi. El CRUC 
va guanyar el passat diumenge 9 d’abril al Camp 

de la Foixarda el partit de semifinals contra el Barça, 
campió la passada temporada. Els castelldefelencs es 
van imposar per 21 a 30 i jugaran la final de la Lliga el 
proper 23 d’abril contra el RC Sitges, que va eliminar el 
INEF Lleida. L’enfrontament serà a partit únic al Camp de 
la Foixarda de Barcelona. El guanyador jugarà una fase 
d’ascens amb els campions d’Aragó, València i Balears. 
Cal recordar que els baixllobregatins es va desfer del 
Club Esportiu Universitari (14-22) als quarts de final.

E l sènior A masculí del Club Handbol Gavàes va 
classificar per disputar les fases d’ascens a la 
Primera Estatal que se celebraran de l’11 al 14 

de maig. Els blaugrana, dirigits per Francisco Rueda, 
es van proclamar campions de la Lliga Catalana 
Antonio Lázaro a una jornada per a la finalització de 
la competició. L’acompanyarà l’Handbol Sant Vicenç, 
que va finalitzar en segona posició de la classificació 
després d’aconseguir el passaport a la darrera jornada 
de Lliga guanyant el Manyanet per 29 a 22. 

La Marxa BTT 5 Pics de Begues 
aplega uns 850 ciclistes 

Begues va acollir la V Marxa BTT 5 Pics de Begues, 
una competició que es va desenvolupar en el Parc 
Natural del Garraf. Al voltant dels 850 participants 

van prendre part en una prova ciclista. Alberto Martín es 
va imposar en el circuit curt amb 1h20’28’’, i en categoria 
femenina la guanyadora va ser Maria Martínez (BTT’ROS 
Baix Llobregat) amb 2h14’59’’. Els guanyadors en el circuit 
llarg van ser Jordi Vila (CC Rat Penat, 2h19’55’’) i Montse 
Rocher (Open Natura Biciocasión Barcelona, 3h39’43’’).

Cunillera i De Mier guanyen la 
Cursa Solidària de les Aixetes

Més de 180 atletes van participar en la IX Cursa 
Solidària de les Aixetes que es va celebrar a Sant 
Feliu de Llobregat. La prova atlètica, puntuable 

per a la Lliga Trail Kerzo i la Lliga Championchip, va 
destinar part de la recaptació a benefici de l’obra social 
de Sant Joan de Déu. El guanyador en la categoria 
masculina va ser Aleix Cunillera, del CM L’Hospitalet, 
que va invertir un temps per recórrer els vint 
quilòmetres en 1h24’28’’. La primera classificada fou 
Mónica de Mier. L’atleta amb un registre d’1h56’07’’.

‘

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Adrià Alonso 
triomfa com a tècnic 
del BC Martorell

L'equip del santjoanenc 
jugarà les fases d’ascens 
a la LEB Argent de bàsquet 

Laia Sanz anuncia 
que tornarà a 
participar al Dakar

La pilot de Corbera de 
Llobregat és l’actual 
campiona femenina

SANT FELIU DE LLOBREGAT

Ascens del waterpolo femení 
santfeliuenc a Divisió d’Honor
L’equip dirigit per Manuel Suárez 
ha dominat la Lliga a Primera 
Divisió gairebé des del principi

L’equip sènior de water-
polo femení del Club Na-
tació Sant Feliu jugarà la 

temporada vinent a la màxi-
ma categoria nacional, la 
Divisió d’Honor. Les baixllo-
bregatines van aconseguir 
aquesta fita història després 
de guanyar l’equip del CDN 
Boadilla a les instal·lacions 
d’El Complex de Sant Feliu, i 
assegurar-se l’ascens a dues 
jornades del final de la Lliga 
a Primera Divisió. 

El marcador va acabar amb 
un favorable 14 a 5 en la set-
zena jornada de la Primera 

Divisió Femenina, i tant el 
públic que omplia la piscina 
com les noies que són en-
trenades per Manuel Suárez 
van celebrar la classificació.

D’aquesta manera culmin-
aven una gran temporada 
en què les santfeliuenques 
han ocupat el lideratge 
quasi de forma permanent 
des del principi de la Lliga. 
Actualment, i a falta d’una 
jornada per al final de la 
temporada, les santfeliuen-
ques estan invictes i només 
van cedir un empat en els 
disset partits disputats. 

Bàsquet
També està d’enhorabona 
l’equip sènior femení A 
del Barça CB Santfeliuenc. 
L’equip de Mateo Rubio es 
va classificar matemàtica-
ment per a la Fina a Qua-
tre de la Copa Catalunya 
femenina que dona opció 

a jugar la propera tempo-
rada a la Lliga Femenina 2. 
Precisament la competició 
se celebrarà en el municipi 
baixllobregatí dins els actes 
de la ciutat com a Capitalitat 
del Bàsquet Femení 2017 (la 
data encara està per definir).

Durant l’acte, que es va celebrar a l’Atrium, es van lliurar 93 distincions 
a competidors que van fer pòdium en 19 modalitats diferents

La Nit de l’Esport de Vi-
ladecans va reconèixer 
l’excel·lència de 93 es-

portistes de totes les edats, 
i de 19 modalitats diferents, 
que van aconseguir quedar 
entre els tres primers llocs 
de la seva lliga o compe-
tició durant la temporada 
2015-2016. La festa, cele-
brada a Atrium va servir per 
felicitar als quatre vilade-
canencs que van participar 
en els Jocs Olímpics de Rio 
(els atletes Carles Castillejo 
i Beatriz Pascual, la ciclista 

Beatriz Gómez i el nedador 
Antonio Arroyo) i recordar 
als que, ja fa 25 anys, ho van 
fer en els jocs de Barcelona 
(els jugadors de beisbol Xa-
vier Camps, Félix Manuel 
Cano, Enrique Cortés i Juan 
Manuel Salmerón; els mar-
xadors i marxadores Emi-
lia Cano, Mari Cruz Díaz i 
Valentí Massana; el tirador 
d’esgrima Joan Pastor i el 
boxejador Óscar Palomino).
També van rebre 
l’homenatge del món espor-
tiu viladecanenc, de mane-

ra especial, Montse Urbea, 
guanyadora de la carrera 
“Desert Run” i cinquena a 
l’“Everest Trial Race”; Alba 
Maria Mesa, nedadora del 
Club Natació Viladecans 
durant 25 anys, i el directiu 
Antonio Amigó, del Club 
Bàsquet Viladecans-Unió Es-
portiva Sant Gabriel, perso-
na molt estimada en el bàs-
quet local i actual president 
d’honor del club.

Veterans
La Nit també va recordar 
que fa 25 anys Viladecans va 
ser subseu olímpica de beis-
bol. Aquella fita va suposar 

un gran pas endavant per a 
la ciutat; assumir una cultu-
ra esportiva que ha donat 
pas a l’excel·lència que es 
dibuixa any rere any en la 
Nit de l’Esport. Finalment, 
la vetllada esportiva va re-
tre homenatge als directius 
dels clubs de la ciutat. Aque-
lles persones que, sense 
ànim de lucre, gestionen 
la documentació adminis-
trativa, organitzen els des-
plaçaments, s’encarreguen 
de les instal·lacions, garan-
teixen amb la seva feina  
l’existència de les pedreres 
i asseguren la continuïtat 
dels clubs i de l’esport.

VILADECANS

La Nit de l’Esport homenatja 
als esportistes olímpics locals  

El Castelldefels RUC, a la final 
de Divisió d’Honor Catalana

Gavà i Sant Vicenç jugaran les 
fases d’ascens a 1a Estatal

Foto:  CN Sant Feliu

Foto: Aj. Viladecans

Foto: Pedro Guerra
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SANT BOI DE LLOBREGAT

Valladolid acollirà la final 
de la Copa del Rei de rugbi 
La Unió Esportiva Santboiana i l’Ajuntament critiquen la decisió 
presa per la Federació Espanyola sobre la designació de la seu

ESPORTS

La Unió Esportiva Sant-
boiana i l’Ajuntament de 
Sant Boi van celebrar una 

roda de premsa conjunta per 
valorar la decisió de la Fe-
deració Espanyola de Rugbi 
que la final de la Copa del Rei 
es disputi finalment a l’estadi 
José Zorrilla de Valladolid. La 
final enfrontarà la UE Sant-
boiana amb el Silverstorm 
de Valladolid el proper 30 
d’abril. La roda de premsa 
va tenir a la Sala de Plens i 
va comptar amb la presència 
dels jugadors del club.

L’entitat va voler donar les 
gràcies a l’Ajuntament de 
Sant Boi, l’Ajuntament de Lo-
gronyo, el govern de la Rioja 
i el Club de Rugbi La Rioja 

“pel suport que ens han do-
nat”.  El president de la UE 
Santboiana, Miquel Martínez, 
va explicar durant la seva in-
tervenció que “la decisió ens 
desil·lusiona molt perquè 
jugar a Valladolid és un greu 
desavantatge per a nosaltres”. 
En la seva opinió, “els criteris 
esportius i de neutralitat que 
hem defensat no s’han impo-
sat” i s’ha perdut una opor-
tunitat de “fer créixer aquest 
esport” i de poder dir “hi ha 
rugbi més enllà de Valladolid.”

Suport municipal
La UE Santboiana va defensar 
en tot moment, amb el suport 
de l’Ajuntament, l’elecció d’un 
camp neutral situat a una dis-
tància intermèdia entre les 

ciutats de Valladolid i Sant 
Boi, per garantir la possibilitat 
de competir en igualtat de 
condicions. Per això, la seva 
primera opció era la ciutat de 
Logronyo. L’alcaldessa, Lluïsa 
Moret, va afirmar que des de 
l’Ajuntament “hem estat, es-
tem i estarem sempre al costat 

de la UE Santboiana donant 
suport a l’equip, hem treballat 
per buscar una seu adequa-
da per a la final i, tot i que no 
estem satisfets amb la decisió 
final, fem una crida a tots els 
santboians i santboianes per-
què donin suport acompan-
yant l’equip a Valladolid.”

Foto:  Aj. Sant Boi de Llobreagat

El CV Esplugues entona l’aliró
L’equip dirigit per Valeriano Ruiz es va proclamar campió de la 
Primera Divisió i jugarà les fases d’ascens a la Superlliga Femenina II

Montllor i Martín es coronen 
en els 7 Quilòmetres del Riu 

Sant Joan Despí va acollir, un any més, la Marató 
de Relleus per Equips, que va arribar a la seva 
sisena edició, i els 7 Quilòmetres del Riu. El Prieto’s 

Boys van ser el primer classificat amb 2h13’20’’.  A la 
categoria femenina, el Prieto’s Gils va ser el primer a 
creuar la línia d’arribada amb 2h54’09’’.  A la cura dels 
7 km del Riu els guanyadors van ser Carles Montllor 
(La Sansi, 23’08’’) i Elisabet Martín (27’59’’).

Impliquen a la UE Cornellà 
en apostes clandestines

David Aguilar, president de la gestora de l’Eldenc, va 
acusar la UE Cornellà d’estar al corrent de les apostes 
clandestines que suposadament estaven alterant els 

resultats en el grup tercer de la Segona Divisió B. “Havien 
de guanyar-nos per més de tres gols i els jugadors del 
Cornellà ho sabien. Li vaig comentar al president de la UEC, 
Alejandro Talavera”. Cheikh Saad, futbolista maurità de 
l’Eldenc, va confirmar a RAC-1 les sospites cap al club del 
Baix Llobregat. La UEC ha desmentit la seva participació. 

L’Ajuntament del Prat 
potenciarà els esports nàutics 

L’Ajuntament del Prat i la Federació Catalana de Vela 
van signar un nou conveni per a la promoció dels 
esports nàutics al Centre Municipal de Vela del Prat. La 

Federació col·labora amb l’Ajuntament en la promoció dels 
esports nàutics al Centre Municipal de Vela des de la seva 
inauguració, l’any 2011, i en aquest període s’ha consolidat 
la  com un referent de la recuperació de l’entorn litoral del 
Prat. S’ha subscrit un conveni per a quatre anys més, que té 
l’objectiu d’ampliar i millorar les activitats  esportives.

El Club Voleibol Esplu-
gues es va proclamar, 
per segona vegada 

consecutiva, campió del 
Grup B de Primera Nacio-
nal femenina. Igual que la 
temporada passada, les es-
pluguines  van conquerir el 
títol de la tercera categoria 
del voleibol estatal a falta 
d’una jornada per finalitzar 
la competició. La victòria 
per 0 a 3 en el desplaça-
ment a Bordils va permetre 
a l’equip de Valeriano Ruiz 
obtenir l’accés a la Fase Fi-
nal de Primera Nacional, on 

lluitarà per pujar a la Super-
lliga Femenina 2. El conjunt 
del Baix Llobregat va sumar 
un total de dinou victòries 
i només tres derrotes en la 
competició regular. Al tan-
cament de la present edició 
encara no hi havia configu-
rada la Fase Final ni la seu.

D’altra banda, Esplugues 
va acollir la Fase Final de 
Primera Divisió Juvenil Fe-
menina.  Un total de vuit 
equips es van disputar les 
dues places per participar 
properament el Campionat 

d’Espanya. El CV Barcelona,  
com a campió, i Voleibol Sant 

Cugat, subcampió, es van 
classificar per al Nacional.  

Foto:  CV Esplugues

ESPLUGUES DE LLOBREGAT




